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Dagsorden:  Underpunkt/Referat: Tid: ODB: 

1. Godkendelse af 
referat fra sidste 
bestyrelsesmøde 
den 03.04.25. 

Vi starter med at synge: 156: Det er forår alting 
klippes ned – Hilsen til forårssolen.!"#$%&' 
 
Referatet fra sidste møde rundsendes 

19.00 
MN 

 

B 

2. Orientering: Børnehuset:  
Vi er mange børn. Dejligt det er godt vejr. 
Tur til Nymarksminde for hele børnehaven. 
Storkene skal til herregården Hessel en hel dag. 
Vi håber snart byggeriet går i gang 
Pædagoger skal på 2. runde af UCN forløb – inklusion  
 
Skolen: 
Den skriftlige eksamen er godt i gang. 3 dage i år. 
Vi er ved at kigge ind i næste skoleår – klasser mm. 
Line og Morten har holdt lederdag i sidste uge. 
Fællesmøde i næste uge om sprogpolitik 
Uni-login er blevet til easyIQ 
 
Bestyrelsen: 
Konstituering af bestyrelsen: 
Formand: Jonas 
Næstformand: Anne 
Kasserer: Kristina 
Sekretær: Kamilla 
Byggekoordinator: Finn 

19.05 
LH 
MN 
Alle 

O-B 

Emne: Bestyrelsesmøde 
Data om mødet: 
 
Dato: Torsdag den 08.05.25 

Tid: 19.00-21.05  

Sted: Lærerværelset på Blære Friskole 

Bestyrelsen mødes kl. 18.00 til ”lukket punkt”. 

Kage: Line 

O: Orientering 

D: Debat 

B: Beslutning 

Mødedeltagere:  
Ronni Hald (O) 
Finn Jensen 
Louise Sveistrup 
Kristina Lybek Asbøl 
Jonas Mortensen 
Anne Hyldal 
Kamilla Søndergaard 
Ann Binderup 
Ulla Jørgensen 
Line Højgaard 
Morten Nebel (R) 
Fraværende: 
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3. Medarbejder-
situation: 

Friskolen: 
I forbindelse med næste skoleår skal der ansættes ny 
lærer (igen). Vi har kørt med vikarer siden Camilla 
stoppede. Måske vi allerede har en god løsning? 
 
Børnehuset:  
Ulla skal have 3 måneders orlov hen over sommeren 
Gitte Urth bliver vikar for Ulla. 

19.20
MN 
LH 

O-B 

4. Økonomi: Budgetopfølgning for udgangen af april 2025: 
Budgettet for hele året er ca. 313.000 kr. Med 
udgangen af april har vi et overskud på ca. 400.000 
kr. så vi er jo godt på vej. Der er dog lidt usikkerhed 
omkring beløbet, da vores økonomiprogram har været 
i gang med at opdatere. Når vi manuelt ligger de 
kendte tal sammen, giver det et beløb i nærheden af 
dette. Vi har lige betalt nogle store regninger til bl.a. 
revisor, hvorfor vi er dalet en smule fra sidste måned. 
Det ligger helt i tråd med de tidligere år, hvor vi plejer 
at opspare lidt her i foråret. Juli er betalingsfri, 
hvorved overskuddet daler lidt, men så følges det stille 
og roligt til dørs hen over efteråret. Der er ikke nogen 
usædvanlige poster. Vi har lige betalt ca. 120.000 kr. 
til HME i dag, men det vil høre næste måned til, og det 
vil primært kunne ses på likviditeten, og ikke så meget 
på selve driften. Der står pt. ca. 3 mio. på kontoen. 

19.30 
MN 

D+B 

5. Arbejdsområder: Energi/vedligehold: 
Evaluering af arbejdslørdag: 
Der var et godt fremmøde. Ca. 104 tilmeldt spisning. 
Vi fik lavet det meste. 
Nogle opgaver skal laves på en anden dag af nogle af 
de forældre, der ikke kunne være med om lørdagen. 
Der laves opslag på Facebook om de resterende 
opgaver. 
Knud Erik Leth skal kigge på vinduer og lister. 
Der var ikke blevet ryddet op i garagen. 
Stille remedier klar til vinduer, maling mm. 
2 tovholdere. En til børnehus og en til skole. 
Måske fremrykke tidspunktet en smule næste gang? 

19.50 
FJ 
 

O-B 

6. Telefonmast: Vi er blevet tilbudt at få en telefonmast sat op på 
vores grund, hvis vi kan finde nogle m2 til det. Det vil 
give en årlig indtægt på ca. 15.000 kr. 
Jeg har haft kontakt til en elektriker, der har sat 
mange telefon-/telemaster op over hele Danmark. Der 
kan være stråling op til 1,5 fra selve antennen, men 
når den sidder min. 20 meter oppe, er der ingen risiko. 
Den største risiko for stråling sker, når vi sætter en 
telefon op til øret. Mange skoler har telefonmaster på 

20.00 
KA 
MN 

O-B 
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deres grund. Det er lidt af en skrøne, at de udsender 
stråling.  
Vi undersøger hos kommunen, om vi må sætte en 
mast op. Morten tjekker op.  
Kristina tjekker med selskabet ang. opsætning på 
skolens grund. 
Punktet sættes på igen næste gang. 

7. Etablering af ny 
vuggestue: 

Status: 
Endelig har vi fået byggetilladelsen, men siden HME 
gav tilbud, er byggeriet blevet ca. 30 % dyrere, hvilket 
betyder, at vi ikke længere har fuld finansiering. 
Derfor kan vi ikke bare sige GO til byggeriet endnu.  
Der arbejdes på at finde flere midler fra fonde, 
foreninger, og evt. et lån fra Spar Nord Bank. 
 
HME arbejder på at finde reducerede løsninger, så vi 
kan komme i gang med et slags ”Basisbyggeri”, til en 
pris, vi kan finansiere, hvorefter vi kan finde resten af 
pengene til de mangler, der sorteres fra. 
 
Jeg har haft flere snakke med banken, der har brug for 
en hel del sikkerhed, hvis de skal låne os noget. De 
efterspørger også en helt konkret låneansøgning, som 
de kan tage stilling til. 
I denne ansøgning skal der stå præcist hvor mange 
penge vi ønsker at låne. Hvordan vi vil afdrage. 
Hvor lang tid vi ønsker at låne. 
De ønsker at byggebudget, så der kan ses, præcist 
hvornår pengene skal falde. Hvad vores byggelikviditet 
er igennem byggeriet. 
Hvornår pengene falder/kommer fra fonde, foreninger, 
osv. Dvs. hvornår får vi udbetalt de lovede 
midler/penge. 
Hvad er børnetalsprognoserne for kommunen og for 
vores område de næste 5-10 år. 
Hvad forventer vi af børn i vuggestue, børnehave og 
skole de næste 5-10 år. 
Alle sammen spørgsmål, som det kan være svært at 
sætte præcise tal på.  
 
Der arbejdes i øjeblikket med nogle VE midler fra 
lokale fonde, hvor vi måske kan komme i betragtning 
med 750.000 kr. Måske flere til efteråret. 
Multicentret har også nævnt muligheden for, at vi kan 
låne nogle penge af dem. Alt det bliver vi nok nødt til 
at få konkretiseret og undersøgt, så vi bliver mere 
skarpe på, hvad vi har behov for. Ellers tror jeg 
banken får svært ved at låne os ret meget. De ønsker 
en ret stor sikkerhed for, at de ikke mister én eneste 

20.10 
FJ 
MN 
LH 

O-B 
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krone ved at låne til ”os herude på landet”. 
 
Vi skal have fundet pengene. 
Vi forhører os hos multicenter ang. penge. 
Der opdateres på fonde og bevillinger. 
Vi afventer tilbagemelding fra HME ang. Basispris 
Vi skal have en snak med HME ang. hvad vi kan 
trække ud af prisen og hvad vi selv kan lave. 
Finn og Jonas snakker med HME og spørger ind til, 
hvor vi kan tage noget ud af tilbuddet, som vi selv kan 
lave eller stå for, så prisen kan reduceres.  
Oversigter sendes til bestyrelsen. 

8. Generalforsam-
lingen den 24. 
april: 

Evaluering af generalforsamlingen 
Vi skal huske at sige tak (have en procedure) til 
afgående bestyrelsesmedlemmer. 
Bedre præsentation af kandidater til bestyrelsen. 
Gøre valget mere formelt. 
Tjekke op på skolekreds og forældrekreds 

20.20 
RH 
MN 

D 

9. PR: Skal vi have nye tiltag i gang? 
Der kommer pr., når byggeriet går i gang. 
Næste år til skolestart 2026 er der ”kun” 6-7 stykker, 
så her kan godt optages flere. 

20.40 
MN 

B 

10. Næste skoleår: Skolestart tirsdag den 12.08 kl. 17.00.  20.45 O 

11. Kalender: 12.06: Bestyrelsesmøde (Morten) 20.50 
MN 

O 

12. Punkter til næste 
møde den 12.06:  
 
Kage: Morten 
 

Byggeri af vuggestue 
Næste skoleår 
Bestyrelsesmøder i næste skoleår 
 

20.53 
 

O 

13. Evt.: Tak for i aften 20.55 
Alle 

O 

14. Bestyrelsens 
eget punkt 
(lukket): 

Konstituering af bestyrelsen: 
Se under punkt 2; bestyrelsen. 
Medarbejdersituation nu og til næste skoleår 

18.00 
RH 

B 

 


